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Zienswijze	bronscheiding	PMD
Het	college	legt	het	raadsvoorstel	‘Zienswijze	voor-scheiden
na-scheiden	PMD’	voor.	Het	college	stelt	voor	om	bij
bronscheiding	te	blijven.	Echter	in	de	commissie	van	11	april
zei	wethouder	Kruijt	dat	het	haar	om	het	even	was.	De
meerderheid	van	de	commissie,	op	PvdA/GroenLinks	en	de
ChristenUnie	na,	is	voor	nascheiding.	Zo	heeft	ook
DorpsBelangen	zich	voorlopig	uitgesproken.	Het	scheelt	een
bak	in	de	tuin,	het	kost	de	inwoners	slechts	een	paar	euro
meer	per	jaar,	en	we	moeten	gewoon	minder	verpakkingen,
met	name	plastic,	kopen!
Alle	gemeenteraden	sturen	nu	hun	visie	in,	Hilversum	en
Gooise	Meren	zien	ook	meer	in	nascheiding,	de	andere
gemeentes	kiezen	voor	bronscheiding.	Het	algemeen	bestuur
van	de	Regio	Gooi	en	Vechtstreek	neemt	hierover	op	27	juni	a.s.	een	besluit.

De	polder	van	Kortenhoef	met	een	vuilnisbelt	van	3km2	vol	gif
houdt	al	in	meerdere	gemeenteraden	en	provinciale	besturen
de	gemoederen	bezig,	de	kranten	staan	er	regelmatig	vol	van.
Mede	door	de	wisselingen	in	de	besturen,	die	menen	steeds
opnieuw	onderzoeken	te	moeten	doen,	blijft	een	ontwikkel-
visie	waaraan	wordt	vastgehouden	uit	en	is	de	status	van	het
gebied	steeds	weer	onduidelijk.	Vragen	als

waarom	wordt	die	belt	nog	steeds	niet	gesaneerd	en
lekt	ie	nou	wel	of	niet?
Is	er	een	gevaar	voor	de	gezondheid	van	mens,	dier	en
milieu?
Komen	er	nog	(water)woningen?
Welk	soort	natuur	zou	er	volgens	deskundigen	moeten
komen	en	is	dat	dezelfde	wens	als	die	van	inwoners	en
bestuur	van	Wijdemeren?
Hoe	gaat	ontwikkeling	gefinancierd	worden?
Gaan	de	bedrijven	aan	de	Emmaweg	verhuizen,	zo	ja
wanneer?
Worden	belangengroepen	zoals	oa	VLEK,	Baken	en
bedrijven	Emmaweg	met	al	hun	kennis	van	het	gebied
serieus	genoeg	genomen?
Hoe	zit	het	met	eerder	gemaakte	afspraken?
Wat	is	de	visie	waarmee	het	college	naar	de	provincie
toetreedt	of	is	die	er	niet?	Dat	laatste	heeft	er	alle
schijn	van	en	dat	betekent	groot	risico	op	meer
blunders	denken	wij.

Het	college	stuurde	op	eigen	initiatief	een	feitenrelaas	naar	de	raad	toe.	Naar	de	mening	van	de
fractie	DorpsBelangen	zag	het	eruit	als	een	werkdocument,	in	de	gauwigheid	opgeschreven	en
verre	van	volledig.	Noem	je	het	een	feitenrelaas	moet	het	ons	inziens	kloppen.	Dat	gaf	de
nodige	discussie	in	de	commissie	van	10	april	en	bij	bespreking	in	de	raad	aanstaande
donderdag	18	april	dienen	de	fracties	hun	tweede	stevige	motie	in	om	het	college	in	beweging
te	zetten	en	zich	hard	te	maken	voor	de	belangen	en	de	toekomst	van	dit	mooie	stukje
Wijdemeers	grondgebied	en	haar	inwoners,	en	dat	zij	niet	per	definitie	aan	de	hand	van	de
provincie	lopen.

Maandag	15	april	is	de	ledenvergadering	in	De	Drie	Dorpen	te
Ankeveen,	start	20.00	uur.	De	uitnodiging	ontving	u	eerder
deze	week	in	de	mail.	U	bent	van	harte	welkom.	We
bespreken	de	komende	raadsvergadering	en	de	actualiteiten
uit	de	dorpen.

We	zien	elkaar	vast	en	zeker	bij	de	festiviteiten	op
Koningsdag	en	5	mei	en	de	dodenherdenking	op
zaterdag	4	mei.	Met	de	oorlogen	in	de	Oekraïne	en
de	Gazastrook	zijn	we	ons	steeds	meer	bewust	van
onze	veiligheid	en	vrijheid,	waardoor	onze	vieringen
zo	mogelijk	nog	meer	betekenis	krijgen.	De
voorbereidingen	voor	de	festiviteiten	worden	weer	in
volle	gang	getroffen	door	onze	oranjeverenigingen.	DorpsBelangen	beleeft	uiteraard	de
vieringen	verspreid	over	alle	dorpen
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Op	27	maart	werd	Mark	Verheijen	beëdigd	door	de	commissaris	van	de	koning	Arthur	van	Dijk
in	aanwezigheid	van	de	fractievoorzitters	(René	Voigt	was	er	namens	DorpsBelangen	bij).	Direct
na	Pasen	op	dinsdag	2	april	maakten	de	gemeentelijke	organisatie	en	raads-	en
commissieleden	kennis	met	Verheijen,	hij	nam	het	stokje	over	van	waarnemer	Charlie	Aptroot.
Ook	Verheijen	is	ter	vervanging	van	de	zieke	burgemeester	Crys	Larson.
De	eerste	indruk	is:	een	energieke	toegankelijke	VVD’er	die	er	zin	in	heeft	zijn	tanden	in
Wijdemeren	te	zetten.	Hij	heeft	ervaring	met	zowel	vrijwillige	als	gedwongen	fusies	en	is
voornemens	ook	het	Wijdemeerse	fusietraject	te	trekken	en	te	volbrengen.
De	komende	weken	zal	hij	kennismaken	in	de	dorpen,	goede	momenten	zijn	daarvoor	de
vieringen	van	Koningsdag,	bevrijdingsdag	en	de	dodenherdenking.

Foto	van	provincie	Noord-Holland.	Mark	Verheijen	rechts

Terugblik	op	de	raadsvergadering	van	maart

Een	merkbare	verandering	en	klein	positief	goed	nieuws

In	de	raadsvergadering	van	donderdag	21	maart	was	er	een	kentering	merkbaar.	Nu	er	geen
meerderheidscoalitie	meer	is,	zal	het	college	nog	beter	z’n	best	moeten	doen	om
raadsvoorstellen	door	de	raad	aangenomen	te	krijgen.
Door	het	raadsvoorstel	Nota’s	en	Voorzieningen	2024	werd	duidelijk	dat	het	college	ervoor	heeft
gekozen	de	Algemene	Reserve	zoveel	mogelijk	te	laten	groeien	om	een	zo	aantrekkelijk
mogelijke	fusiepartner	te	zijn.	Je	kunt	hier	je	vraagtekens	bij	zetten	of	dit	bij	de	gerede
fusiepartners	echt	zo	werkt.
Met	9	voor	en	8	stemmen	tegen	werd	het	amendement	aangenomen	om	niet	de	reserve	Sociaal
Domein	op	te	heffen.	Dit	omdat	er	in	de	begroting	nog	een	ombuigingsmaatregel	is	opgenomen
van	500K	en	de	raad	het	in	de	maak	zijnde	Integrale	Beleidskader	Sociaal	Domein	nog	niet
heeft	gekregen.	Met	dezelfde	stemverdeling	werd	ook	het	amendement	‘Lagere	dotatie	groot
onderhoud	wegen’	aangenomen.	Zo	blijft	de	voorziening	groot	onderhoud	wegen	in	tact,	wordt
er	wel	aan	de	voorziening	gedoteerd	wat	er	structureel	nodig	wordt	geacht	voor	(achterstallig)
onderhoud	van	de	wegen,	zodat	dit	niet	aan	iets	anders	kan	worden	uitgegeven,	en	ook	de
algemene	reserve	neemt	toe.	Dit	is	gelijk	vertaald	ten	gunste	van	de	inwoners	met	een	motie
(die	ook	met	de	stemverhouding	9	voor	8	tegen	werd	aangenomen)	en	die	luidt:
Verzoekt	het	college:	Bij	de	kadernota	een	plan	voor	te	leggen	om	het	structurele	bedrag	van
447.500	euro	(ten	gevolge	van	een	hoger	startkapitaal	en	daarmee	een	structureel	lagere
dotatie	aan	de	voorziening	groot	onderhoud)	ten	goede	te	laten	komen	aan	onze	inwoners
middels	de	OZB

Vooruitblik	op	de	raadsvergadering	van	18	april

Vaststelling	Integraal	Huisvestingsplan	(IHP)

(Joseph	Lokinschool	Ankeveen)

In	2025	moeten	alle	gemeenten	in	Nederland	een	Integraal	Huisvestingsplan	hebben.	Bij	de
behandeling	in	de	commissie	Ruimte	en	Economie	van	11	april	bleek	er	verschil	van
interpretatie	te	zitten	bij	de	commissieleden	in	hoe	integraal	dit	IHP	is	bedoeld.	De	een	ziet	het
absoluut	noodzakelijk	dat	er	woningbouw	in	wordt	meegenomen,	andere	fracties	gaven	aan	dat
het	ook	cultureel	en	maatschappelijk	breder	beschreven	moet	worden	en	opgenomen	in	dit
plan.	Is	het	wachten	op	het	Intergraal	Beleidskader	Sociaal	Domein	niet	verstandig	vroegen	zij
zich	af.
De	scholen	zijn	blij	met	dit	plan	zoals	het	hier	ligt	liet	een	inspreker	namens	de	Alberdingk
Thijmscholen	en	Proceon	weten.
DorpsBelangen	is	ook	positief	over	dit	plan.	Al	willen	we	ook	dat	er	gekeken	wordt	waar
mogelijk	direct	woningbouw	kan	worden	gerealiseerd	als	de	gebouwen	aan	de	beurt	zijn	voor
nieuwbouw	of	renovatie.	En	we	zijn	zeker	groot	voorstander	van	bouwen/renoveren	met	een
breder	maatschappelijk	belang,	dat	er	dus	multifunctionele	gebouwen	worden	gerealiseerd,
omdat	het	bijdraagt	aan	een	hoog	voorzieningenniveau,	de	leefbaarheid	en	toekomst	van	onze
dorpen.
DorpsBelangen	zal	op	elk	moment	dat	er	ver-	of	nieuwbouw	van	een	locatie	bij	de	raad	wordt
voorgelegd	zich	daar	dan	ook	hard	voor	maken.

Polder	Kortenhoef

De	Fusie
Op	de	gemeentelijke	website	wordt	alles	op	alles	gezet	om	de	meest	actuele	informatie	up-to-
date	te	houden	www.wijdemeren.nl.	Inmiddels	heeft	de	Projectgroep	Fusie	met	alle	gemeenten
uit	de	regio	Gooi	&	Vechtstreek	gesproken.	De	gerede	partners	blijven	Gooise	Meren	en
Hilversum,	al	staan	ze	niet	direct	te	trappelen.	Zij	zijn	zelf	maar	ook	met	Wijdemeren	in
onderzoek	of	er	mogelijkheden	zijn	om	tot	een	succesvolle	lichte	samenvoeging	te	komen.	Wat
betekent	dat	Wijdemeren	door	een	bestuurlijke	fusie	wordt	opgeheven	en	bij	de	andere
gemeente	trekt,	zowel	ambtelijk	als	bestuurlijk.	Hoe	we	de	uitkomsten	en	opbrengsten	van	de
verschillende	onderzoeken	moeten	beoordelen	is	straks	de	vraag.
Op	de	website	van	DorpsBelangen	zijn	punten	ter	overdenking	gepubliceerd.	Wij	blijven	de
voor-	en	nadelen	afwegen	van	een	ambtelijke	en	bestuurlijke	fusie.	Bestuurlijk	fuseren	is
definitief,	er	zijn	geen	voorbeelden	van	dat	dit	is	teruggedraaid.	Een	ambtelijke	fusie	zou	een
mogelijke	eerste	stap	zijn.	Kan	Wijdemeren	dan	verder?	Uiteindelijk	gaat	het	om	het	beste	voor
Wijdemeren	en	haar	inwoners.

Wisseling	in	de	raad
Patricia	Roobol	(DLP)	stopt	officieel	als	raadslid	om	gezondheidsredenen	op	18	april,	al	zal	ze
daar	zelf	niet	meer	bij	zijn.	Wie	haar	plaats	inneemt	zal	naar	verwachting	dan	bekend	gemaakt
worden.	Frits	den	Hartog	(DLP)	gaat	plaatsnemen	in	de	werkgeverscommissie,	naast	Peter
Heeren	(CDA)	en	Henrieke	Abrahamsen	(PvdA/GL).

Commissie-	en	raadsvergadering	starten	19.30	uur	miv	mei/juni

De	tijden	dat	de	commissies-	en	raadsvergadering	starten	zijn	nu	verschillend,	de	commissies
starten	om	20.00	uur	en	de	raadsvergadering	om	19.30	uur.	Ooit	ingevoerd	bij	verwachtte	lange
vergaderingen.	Dit	blijft	echter	verwarring	zaaien	bij	inwoners	en	andere	betrokkenen.	Daarom
is	besloten	om	alle	vergaderingen	met	ingang	van	de	vergadercyclus	van	mei/juni	om	19.30	uur
te	laten	beginnen.	Hopelijk	eindigen	de	commissievergaderingen	daardoor	ook	minder	laat.

Ledenvergadering

Raadsagenda
In	mei	is	er	geen	raadsvergadering
Voorlopige	agenda:

Dinsdag	28	mei	commissie	Ruimte	&	Economie
Donderdag	30	mei	Gecombineerde	Commissie	Bestuur	&	Middelen	+	Maatschappelijk	&
Sociale	Zaken
Dinsdag	4	juni	raadsvergadering	(di	ipv	do!)

Koningsdag,	4	en	5	mei

Tot	ziens	en	blijf	gezond

Volg	DorpsBelangen	ook	op	social	media

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	secretaris@dorpsbelangen.nu	toe	aan	uw	adresboek.
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